

HARP SEAL – 海豹

Pagophilus Groenlandicus – 竖琴海豹



INUIT - Seal Oil



INUIT SEAL OIL - 因纽特INUIT海豹油 QAQORTOQ - 卡科尔托克

Inuit Seal Oil is a Greenlandic company with office in Qaqortoq.
因纽特INUIT海豹油是一家格陵兰公司, 其办公室位于格陵兰岛的卡科尔托克市。

ISO cooperates with local Inuit Hunter Organizations and the Greenlandic Self-Government Authorities.
ISO 与当地的因纽特猎人组织和格陵兰自治政府机构合作。

We are purchasing seal blubber in order to produce seal oil capsules after refining the oil.
我们的海豹油胶囊是通过采购海豹脂肪组织, 经过精炼提取加工后而制成。

Sustainable fishing - 可持续性捕猎

When we fish, it's about catching and utilizing resources from nature in a way that maintains the balance of the ecosystem and ensures healthy stocks in the long term.
我们的捕猎不只是为了捕捞, 而是能更好地利用自然资源, 以维持海洋生态系统的平衡并确保鱼类资源的长期健康发展。



PRODUCT INFORMATION

- 产品信息

Harp seals grow up to 6 feet (1.8 m) long and weigh up to 300 pounds (136 kg). Harp seals can live for an estimated 30 years.
竖琴海豹是一种身长可达 6 英尺(1.8 米), 体重可达 300 磅(136 公斤)的海洋动物, 其寿命可长达 约30 年。

Our Harp Seal is caught in Greenland, and still we have it deodorized/refined in Norway for approval of human consumption. (I am from Greenland)

我们的竖琴海豹捕获于格陵兰岛, 然后在挪威对其进行除臭和精炼的处理, 通过符合人类的食用批准后才上市。(我本人来自格陵兰岛)

Fish oil omega-3 business is booming worldwide, seal oil will be the next exclusive product much higher ranking than fish oil.
鱼油 Omega-3 业务正在全球范围内蓬勃发展, 而海豹油将成为下一个排名远高于鱼油的独家产品。

Fishoil versus Seal oil - 鱼油 VS海豹油

Fish oil 28% is obtained in human body, the rest you urinate. Seal oil 80% is obtained in human body because the seal is a mammal. Conclusion from Oslo University says Seal oil is especially good for "Joints, Lungs and Heart".

鱼油 只有28% 被人体吸收, 其余则通过尿液排出。而海豹油 则多达80% 被人体吸收, 这是因为海豹是一种哺乳类动物。根据奥斯陆大学的结论, 海豹油对于我们的“关节、肺和心脏” 特别有益。



BENEFITS FROM SEAL OIL - 海豹油的益处

Seal oil is rich in omega-3 fatty acids, which have an array of benefits for human beings. A deficiency of omega-3 fatty acids in your diet can lead to heart and cardiovascular disease and inflammatory diseases such as rheumatoid arthritis.

海豹油富含欧米伽3(omega-3)脂肪酸, 这对我们的人体有诸多益处。如果在日常饮食中缺乏欧米伽3(omega-3)脂肪酸, 有可能会引起心脏和心血管疾病, 以及类风湿性关节炎等炎症性疾病。

Seal oil omega-3's include EPA, DHA and DPA, much like fish oil, but humans can metabolize seal oil more efficiently, says expert Dr. Cosmas Ho, M.D., C.C.F.P.

权威专家Cosmas Ho 医学博士(Dr. Cosmas Ho, M.D., C.C.F.P) 表示, 海豹油中的 omega-3 所含有的 EPA、DHA 和 DPA, 与鱼油非常相似, 但对于人类的身体来说, 海豹油会被更有效地吸收和代谢。



High Blood Pressure - 高血压

DHA, an omega-3 found in seal oil, causes small reductions in blood pressure, notes the U.S. National Library of Medicine. If you are in need of higher reductions in blood pressure, a larger dosage of seal oil may provide more substantial reductions. You should consult a medical professional, however, before placing yourself on a seal oil regimen high in DHA. Too much DHA can cause bleeding.

美国国家医学图书馆指出, DHA存在于海豹油的 omega-3中, 能有效地轻微降低我们的血压。如果您需要大幅度地降低血压, 则需服用更多剂量的海豹油, 这会带来更明显的降压效果。不过, 在服用大剂量富含DHA的海豹油之前, 您应该咨询医疗专业人士, 因为DHA过量可能会导致出血。

Hypertriglyceridemia - 高甘油三酯血症

This condition stems from excessive levels of triglycerides in the blood. The U.S. National Library of Medicine reports that human trials have provided evidence that the omega-3's EPA and DHA significantly reduce triglyceride levels as well as promote higher levels of high-density lipoprotein, which is good cholesterol. The American Heart Association also recommends the combination of EPA and DHA for this condition.

这种疾病的根源是血液中甘油三酯水平含量过高。美国国家医学图书馆报告称, 经过多个对人体试验已充分证明, 表明 omega-3 中的 EPA 和 DHA 可显著降低甘油三酯水平, 并促进高密度脂蛋白(一种有益胆固醇)的提升。美国心脏协会也建议将 EPA 和 DHA 结合使用来治疗这种疾病。

Rheumatoid Arthritis - 类风湿关节炎

Arthritis is an inflammatory disease that causes stiffness and tenderness of the joints. This disease causes discomfort and limits your ability to perform fine motor skills with proficiency. Numerous studies show a reduction of arthritis symptoms with a regular intake of omega-3's for up to three months. Evidence will not be conclusive, however, that omega-3's can help past three months until better research is available.

关节炎是一种炎症性疾病, 会致使身体的关节僵硬和疼痛。这种疾病会引起身体的不适, 并限制了您日常力所能及的动作。许多研究表明, 定期摄入 omega-3 长达三个月可以减轻关节炎症状。但是, 由于目前还没有明确的数据, 对于摄入 omega-3 超过三个月后效果和研究会等到以后更完善后报告。



INUIT - Seal Oil

Inuit-Seal-Oil
Ame Sales Greenland ApS
Qaava 8, 4
3920, Qaqortoq
Grønland Greenland

Mobil +45 40928121
www.inuit-seal-oil.com
Founder Bent Mortensen
bmo@inuit-seal-oil.com
CVR 40629742